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P R O C E S  -  V E R B A L 

 

             Încheiat azi 24.09.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15.  

 La începutul şedinţei se ţine un moment de reculegere în memoria d.lui  Paul Indraul – fost 

primar al oraşului înfrăţit  Manthelan - Franţa. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal  al şedinţei din data de 16.09.2010. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate procesul verbal  al şedinţei din data de 27.08.2010. 

 Se supune la vot ordinea de zi  suplimentată cu trei proiecte de hotărâre  şi se aprobă în 

unanimitate. 

 Dl.Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea Actului Constitutiv şi Statutul Asociaţiei Prorietarilor de Terenuri Valea Crişului, 

menţionând că, comisia nu la avizat favorabil. 

 D.na viceprimar răspunde d.lui Abrudan Sorin cu privire  la avizul comisiei arătând că, 

conform  datelor furnizate de compartimentul cadastru şi registru agricol, oraşul Huedin deţine 521 ha, 

din care 282 ha păşune şi 239 ha pădure.Menţionează că suprafaţa de 281 ha. face parte din terenul 

pentru care s-au depus cereri de subvenţii la APIA, arătând că pentru cele două suprafeţe nu sunt acte 

de proprietate. Arată că Asociaţia poate desfăşura activitate economică nu doar are  atributul gestionări 

fondului de vânătoare, iar terenul oraşului Huedin reprezinta 2% din totalul terenului administrat de 

asociaţie. Menţionează că nu este de acord ca, consiliul director format din 4 primari să decidă pentru 

toţi membrii Asociaţiei. Nu este de acord cu acest proiect întrucât există programe de dezvoltare în 

derulare cum ar fi staţia de sortare deşeuri. Arată că  pentru fondul de vânătoare trebuie făcută licitaţie 

şi nu atribuire directă, iar Statutul şi Actul Constitutiv al Asociaţiei trebuia făcut de către primari.  

 Dl. Paşcalău Ionel răspunde d.lui Drăgan Sandu  citind o adresă emisă de APIA Huedin în care 

se menţionează condiţiile de acorare a subvenţiei către titularul cererii. 

 Dl. Torok Ferencz  menţionează că terenul cu care oraşul  Huedin intră în asociaţie, nu devine 

proprietate al acestuia, d.na viceprimar  menţionând că subvenţia se acordă utilizatorului. 

 Dl. Secretar acordă unele lămuriri arătând că administratorul terenului în speţă,  Asociaţia 

poate solicita subvenţii pentru aceste terenuri, acest atribut nemairevenind unităţilor administrativ 

teritoriale pentru terenul cu care intră în asociaţie.    

 De asemenea atrage atenţia asupra prevederilor din statut referitoare la comitetul director, 

structură care decide  gestionarul fondului de vânătoare, comitet format din patru primari, atribuirea 

nefăcându-se cu, consultarea tuturor membrilor. 

 Dl. ing. Scvarscov  Gavril  menţionează condiţiile atribuirii fondului de vânătoare arătând că 

A.J.V.P.S Cluj nu indeplineste conditiile prevăzute de legea vânătorii, mentionand că toate subventiile 

se acordă solicitanţilor. 

 D.na viceprimar consideră că nu este avantajos pentru oraşul Huedin să intre in aceasta 

asociatie, trebuind să fie administrat direct de primărie.  

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

           Preşedinte de şedintă,                                          Secretar,  

                Paşcalău Ionel    Cozea Dan  

 


